
 

     
       

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  
 dňa 27. januára 2014 

 
Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 

Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 13 členovia klubu z celkového počtu 20. Prezenčná listina bude pripojená k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 
1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Čo nového v RC Dunajská Streda v zakladaní - Ľudovít Lebó 
3., Návšteva DG v RC Nové Zámky 10.2.2014 - Gabriel Katona 
4., Členské príspevky a stav financií za I. polrok - Jozef Miklovič 
5., Rozpracované projekty - Gabriel Katona 
6., Iné - pripomienky a príspevky členov klubu 
7., Diskusia 
8., Záver 

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu a hostí na pravidelnom  klubovom stretnutí 
v hoteli Korzo. 
Ľudovít Lebó informoval členov o jeho návšteve v RC Dunajská Streda v zakladaní. V klube prebehlo 
hlasovanie. Klub prijal 5 nových členov a celkovo má 23 členov. Dunajská Streda pripravuje zakladaciu 
schôdzu a násladne charter.   
Ad. 3. 
Gabriel Katona informoval členov klubu o príprave návštevy pani guvernérky Ireny Brichta v našom 
klube v termíne 10.2.2014. Pri tejto návšteve má prebehnúť aj odovzdávanie ocenení Paul Harris 
Fellow. Program návštevy: 
Nedeľa: prichod guvernérky, večera s guvernérkou – zabezpečí: T. Lang a M. Hrdlík 
Pondelok: návšteva Edukačného centra – zabezpečí Ľ. Lebó na návšteve sa zúčastnia aj T. Lang 
s manželkou. 
Návšteva primátora mesta – zabezpečí G. Katona na návšteve sa zúčastnia G. Katona, Ľ. Lebó a T. 
Lang. 
Predstavenstvo – zúčastnia sa G. Katona, Ľ. Lebó, J. Miklovič, M. Hrdlík a L. Udvaroš 
Slávnostné stretnutie klubu – všetci členovia. 
Ad 4. 
Pre neúčasť pokladníka klubu J. Mikloviča na stretnutí pre chorobu sa vypúšťa z rokovania. 
Ad 5. 
Basketbalové ihrisko – M. Hrdlík  poznamenal, že kvôli krásnemu počasiu už mládež využíva 
obnovené ihrisko a treba zabezpečiť novú sieť pre kôš. Poveruje sa Ľ. Lebó 
Hamza Koptúr navrhol podporiť 600 EUR Gymnázium Nové Zámky. Uvedené financie by sa použili na 
náter zábradlia v budove. Návrh členovia klubu zamietli 
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Ernest Botka navrhol podporiť činnosť Gymnastického oddiela v Nových Zámkoch sumou 500 EUR. 
Oddiel vychováva gymnastov pre reprezentáciu SR  Klub navrhol pozvať riaditeľku oddieľa do klubu 
a požiadať ich o prezentáciu o práci gymnastického oddiela pred odsúhlasením príspevku. 
Ad 6. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hlavne hosťom za účasť a o 20:30 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 3.2.2014 v hoteli Korzo.  
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             
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